
 
 

 
 
 
Labrador retrieverklubben     7/2023 
Protokoll extra styrelsemöte    2023-04-27 
Digitalt via Teams                              §§ 73–82                            
_________________________________________________________________________________  
Närvarande: Jan-Erik Ek, Bo Norling, Agnes Hellman, Kari Sundqvist, Lena Karlsson, Agnes Hellman, 
Ann-Charlotte Larsson, Jeanette Nordgren, Ingegerd Wikström (suppleant 1). 
Frånvarande: Amanda Einmaa (suppleant 2). 
_________________________________________________________________________________  
 
 

§ 73 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade välkommen och öppnade dagens möte 
 
 
§ 74 Val av justerare 
Att tillsammans med mötets ordförande justera protokollet utsågs Ann-Charlotte Larsson 
 
 
§ 75 Fastställande av dagordningen 
Utsänt förslag till dagordning godkändes.  
 
 
§ 76 Aspirantdomarlistan 
Några av domarna på aspirantdomarlistan har av olika anledningar fallit bort från den befintliga 
listan och den behöver kompletteras med kompetenta domare men adekvat kunskap. 
Beslut: Styrelsen uppdrog till Agnes att tillfråga Eva Nielsen och Bertil Lundgren om att bli 
aspirantdomare på rasen. 
 
 
§ 77 Utställning 
Agnes informerar om att det inkommit en ansökan från Sonny Ström om utökning av rasregister. 
Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna ansökan och önskar Sonny Ström lycka till. 
 
 
§ 78 RAS 
Lena informerade om att man genomfört 4 av de 5 digitala möten man har för att diskutera RAS. 
Deltagarantalet per träff har varit ca 30 st och det har varit stort engagemang med många 
diskussioner. 
Styrelsen tackade för informationen, 
 
Justerat J-EE, A-CL 



§ 79 Utbildning 
Styrelsen har tidigare beslutat om att Väla lägret skall hållas första helgen i september. Ann-
Charlotte har inte kommit igång på grund av bristande information i samband med byte av 
utbildningsansvariga. Dessutom har regionerna uttryckt sitt missnöje över att HS anordnar prova-
på läger. 
Vidare informerar Ann-Charlotte om att hon har haft träff med utbildningsansvariga i regionerna 
och att det blir en nystart på instruktörsutbildninen och brush-up. 
Beslut: Styrelsen beslutar att eftersom underlaget är undermåligt och informationen om lägret 
kommer att försenas så kommer Väla lägret att avbokas både 2023 och 2024. 
 
 
§ 80 Regionbidrag 
Bosse informerar om att 7 av 12 regioner har fått sina regionbidrag per idag. 
Region Sörmland får halva bidraget då ingen utställningsaktivitet gjorts. 
Region Västmanland får 50% av grundbidraget pga. av att ingen jaktlig aktivitet eller utställning 
har genomförts. 
Lena Karlsson reserverar sig mot beslutet. 
 
 
§ 81 Övriga frågor. 
Jan-Erik informerar om att han haft möte med Agria och att avtalet är klart. 
 
 
§ 82 Mötets avslutande 
Ordförande tackade och avslutade mötet 
 
 
 
 
 
 
 
--------------------------------------------------------              -------------------------------------------------------- 
Ordförande Jan-Erik Ek                                                 Sekreterare Kari Sundqvist 
 
 
 

 
-------------------------------------------------------- 
Justerare Ann-Charlotte Larsson 
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